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Center for Sundhed og 
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CSS Ressourceteam for 

drift og administration 

Stiager 2 

3500 Værløse 

Tlf.: 7235 4000 

 

Kontaktperson: 
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Dir. tlf.: 72 16 47 19 

 

Åbningstider: 

Mandag-fredag kl. 10-14 

Torsdag dog kl. 10-17 

 

furesoe.dk 

  

Forum: Seniorrådet 

Tid: Mandag den 11.4.2023 kl. 09.30 

Sted: Bryllupssalen på Rådhuset 

Deltagere: Hans Holm, Judith Skriver, Solveig Bisgaard, Helge Larsen, 

Arne Rask, Birte Jakobsen, Marianne Kirchhoff  

Afbud: Jens Rikardt Andersen og Inge Storm 

 
Referat 

 

1. Velkomst ved formanden 

Hans bød velkommen 

 

2. Godkendelse og prioritering af dagsordenen 

Punkt 4. fra referatet fra Martsmødet. Det er ikke seniorrådet, der 

skal have indflydelse, men bestyrelsen på plejehjemmet der skal 

have indflydelse. Hans retter i referatet fra sidste møde og sender 

til Maj.  

 

3. Meddelelser fra Formanden, næstformanden/medlemmerne 

Der har været møde vedr. bestyrelser på plejehjem. Seniorrådet 

kom med deres holdninger til, hvad en bestyrelse skal kunne og 

deltage i. Bestyrelsen skal have medindflydelse. Hans beder Lou-

ise Meinertz Jacobsen om udkastet og Seniorrådet sender herefter 

kommentarer tilbage.  

 

Forstanderen Lise Bligaard fra Ryetbo er sygemeldt.  

 

Der er kommet ny formand for bestyrelsen på Ryetbo, det er læge 

Thomas Ibsen.  

 

Seniorrådet har haft møde med Køkkenet på Lillevang, hvilket var 

et positivt møde. På Lillevang bliver maden til weekenderne kørt 

ud til husene fredag. Der er ikke altid nok mad til søndag, hvilket er 

utilfredsstillende.  

 

Der er en beboer fra Lillevang, der har henvendt sig til Hans og in-

viteret Hans på besøg. Hans kontakter beboeren. Arne foreslog, at 

Seniorrådet tilbyder at besøge plejehjemmene og fortælle om Se-

niorrådet.  
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Der er kommet en afgørelse fra Ankestyrelsen vedr. kompressi-

onsstrømper. Dette betyder, at samtlige bevillinger skal genbevil-

ges. Hans spørger forvaltningen til sagsbehandlingstiden samt 

proceduren for genbevillingerne.  

 

Der er rejsegilde på Lillevang mandag den 17/4.  

 

4. Forberedelse af dagsorden til dialogmødet med ÆSU den 12. 

april 2023. 

Dagsordenen vedlagt som bilag og er godkendt af Lars Carsten-

sen. Dagsordenen blev gennemgået. Judith deltager ikke i mødet 

med ÆSU 12/4.  

 

Prognosen for plejehjemspladser skal drøftes på ÆSU den 12/4. 

Seniorrådet vil komme med indsigelse til punktet og der udarbej-

des et høringssvar som præsenteres på udvalgsmødet. Judith ud-

arbejder et høringssvar og sender til Hans, som sender videre til 

udvalget.  

 

Seniorrådet ønsker et temamøde med udvalget, hvor fx frisæt-

telse, friplejehjem, budgettet mv. ønskes drøftet, herunder det 

fremtidige samarbejde.  

 

Ældrekonferencen der blev foreslået i 2022 og diskuteret på dia-

logmødet i september s.å. skulle være erstattet af et dialogmøde, 

som desværre ikke er blevet til noget.  

 

Hans inviterer Kommunaldirektør Nicolai Kragh Petersen til næste 

møde. Desuden inviteres Sanne Maj Hansen, som er konstitueret 

centerchef.  (dette er gjort) 

 

Seniorrådet ønsker at mødes hyppigere med udvalget, min. 3 

gange årligt.  

 

5. Rapport fra arbejdsgruppen om plejehjem 

Flyttes til lukket punkt.  

 

6. Seniorrådets økonomi  

v/Birte  

Økonomien er fin og budgettet forventes at holde.  

 

7. Høringssvar 

Ny Plan- og Agenda 21-strategi er i høring. Der er ikke noget di-

rekte Seniorrettet, derfor afgives der ikke høringssvar fra Seniorrå-

det. Det bemærkes dog, at planen ikke hænger sammen.  
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Judith udarbejder høringssvar til ÆSU jf. punkt 4.  

8. Kommende punkter  

Moviaaftaler, Lillevang 

Tilbagemelding fra repræsentantskabsmødet den 3.- 4. maj. 

 

Prioritering af hvilke opgaver Seniorrådet skal arbejde med frem til 

sommerferien: 

- Budget 2024, før sommerferien  

- Klippekort, ingen aktiviteter kun pleje 

- Nattevagt på Lillevang, før sommerferien  

- Sagsbehandlingstider, før sommerferien 

- Tilsynsrapporter  

- Frisættelse af ældreområdet 

- Plejehjemsharmonisering, før sommerferien 

Ovenstående punkter skal suppleres af resten af Seniorrådet. Her-

efter skal der udarbejdes et årshjul.  

 

9. Repræsentantskabsmøde i Dansk Ældreråds årsmøde  

Hans og Judith deltager i årsmødet den 3.-4. maj. Der skal være 

valg af formand og næstformand. Formanden genopstiller og der 

er ingen modkandidater. Den nuværende formand har gjort det 

godt.  

 

Der er to opstillede til næstformandsposten, som bliver præsente-

ret. Hans og Judith afgiver deres stemme ved mødet og bakkes op 

af Seniorrådet. 

 

Ishøj Seniorråd har fremsendt forslag til vedtægtsændringer som 

skal behandles på årsmødet.  

 

Forslag 1:  

§10 stk. 2: Medlemmer af Dansk Ældreråd er fordelt i 10 valg-

kredse. Bestyrelsen kan give dispensation til Ældreråd der ønsker 

at skifte valgkreds.  

 

Forslag til tilføjelse:  

Dette sker efter at både dem der ønskerat skifte kreds, og den 

kreds der skal modtage, begge er blevet hørt forinden at der bliver 

givet dispensation.  

 

Forslag 2:  

§1. stk. 1: Foreningens navn er Dansk Ældreråd. Hjemsted i Kø-

benhavn, Danmark.  



 

 

 

4 

 

Ændres til:  

”Foreningens navn er Danske Senior- og Ældreråd. Hjemsted er 

København, Danmark.” 

 

Forslagene blev ikke tiltrådt af Seniorrådet.  

    

10. Lukket punkt 

 

 

11. Eventuelt 
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